
1 

 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

                                  П Р О Т О К О Л 

 

                                            № 1 

 

 
 От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 

11.11. 2019 година, от 11.00 часа, в зала 1101 на общината. 
От 33 общински съветници по списък са регистрирани 33. 

 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

 

На заседанието присъстваха: г-н Гюнай Хюсмен – Областен 

управител на Разградска област; г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община 
Разград; г-н Валентин Василев; г-жа Нели Добрева – секретар на Община 
Разград, кметове на населени места, г-жа Ралица Костова-Цветанова – 

председател на Общинска избирателна комисия Разград, гости, 

журналисти, граждани.  

 

/Изпълнява се на живо химна на Република България от Пламена 

Петрова.  

Звучи химнът на Обединена Европа/. 

 

Първото заседание на Общински съвет-Разград бе открито от г-н 

Гюнай Хюсмен – Областен управител на Област Разград. 

 

Г-н Гюнай Хюсмен – Областен управител на Разградска област 
Уважаеми госпожи и господа, участници в церемонията по полагане 

на клетва като новоизбрани общински съветници и кметове – на община и 

на кметства от община,  
Днес, съгласно правомощията, които ми е дал Закона за местното 

самоуправление и местна администрация, като Областен управител на 
Разград свиках настоящата учредителна сесия на Общинския съвет, на 
която всички вие, избраните от гласоподавателите на Община Разград 

трябва да положите клетва.  
Тази клетва ви задължава през следващите 4 години при вземане на 

решенията, свързани с развитието на община Разград, да спазвате стриктно 

българското законодателство и да работите в интерес на гражданите на 
Община Разград. 
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Клетвата не е формален акт, а важен знак към хората, които са ви 

гласували доверие с убеждението, че ще защитавате техните права, ще 
бдите над интересите им, ще бъдете техният силен и уверен глас в 

управлението на Община Разград. 

Искам да ви пожелая успешен мандат. За мен като Областен 

управител е чест в мое присъствие да положите клетва, за да поемете 
властта във Вашата община. 

Както забелязахте сесията ни започна съвсем традиционно, Химна на 
Република България бе изпълнена на живо от Пламена Петрова. Тя е 
възпитаник на двама общински съветници. Неин вокален педагог в 

Центъра за работа с деца е Свилена Дечева, а талантливата певица е 
ученичка в Профилираната гимназия за преподаване на чужди езици 

„Екзарх Йосиф“ с Директор – Пейчо Георгиев. Да благодарим с 
аплодисменти на Пламена и на нейните учители! 

 

/Бурни ръкопляскания в залата/. 

 

 

А сега давам думата на Ралица Костова-Цветанова, председател на 
Общинска избирателна комисия Разград, за да представи резултатите, 
връчвайки удостоверенията на новоизбраните лица от различните видове 
избор.  

Заповядайте.  
 

Г-жа Ралица Костова-Цветанова– Председател на ОИК Разград 

Добър ден на всички!  

Уважаеми дами и господа,  
На всички Вас пожелавам да работите така, че след 4 години да 

погледнете гражданите на град Разград с високо вдигната глава. Водете се 
от писаните закони и от законите на човечността, морала и етиката. 
Пожелавам Ви здраве и един успешен мандат. Благодаря. 

С Решение №187-МИ от 04.11.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Денчо Стоянов Бояджиев за избран за кмет на 
Община Разград. 

Моля, заповядайте. 
 

/Бурни ръкопляскания в залата/. 

 

Честито, с пожелания за успешен мандат. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря.  
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Г-жа Ралица Костова-Цветанова– Председател на ОИК Разград 

С решение №132-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Белчо Пенчев Белчев за избран за кмет на 
кметство Благоево. Моля, заповядайте.  

С решение №133-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Емил Боянов Гиздов за кмет на кметство 

Гецово. Моля, заповядайте.  
С решение №134-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 

комисия, обявява господин Атанас Неделчев Атанасов за кмет на кметство 

Дряновец.  

С решение №188-МИ от 04.11.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Хюсеин Гафур Хаккъ за избран за кмет на 
кметство Дянково.  

С решение №135-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Юзджан Джеватов Рамаданов за избран за кмет 
на кметство Киченица.  

С решение №136-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Неждет Хасанов Мехмедов за избран за кмет 
на кметство Липник.  

С решение №137-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Ферди Динчер Мехмед за избран за кмет на 
кметство Мортагоново.  

С решение №189-МИ от 04.11.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Даниела Тодорова Стоянова за кмет на кметство 

Осенец.  

С решение №138-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Хава Исмаил Хюсеин за кмет на кметство 

Радинград.  

С решение №190-МИ от 04.11.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Сюлейман Махмудов Салиев за кмет на 
кметство Раковски.  

С решение №139-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Нуридин Шинаси Мехмед за кмет на кметство 

Стражец.  

С решение №140-МИ от 28.10.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Мирена Енева Симова за кмет на кметство 

Топчии.  

С решение №191-МИ от 04.11.2019 година, Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Сали Хюсниев Салиев за кмет на кметство 

Ясеновец.  

 

Ще преминем към обявяване на общинските съветници. 
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Общинска избирателна комисия с Решение№141-МИ от 28.10.2019 

година, обявява за избран общински съветник господин Али Бахриев 

Кязимов.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Антон Руменов Монев за избран за общински 

съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Ахмед Басриев Ахмедов за избран за общински 

съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Валентин Стефанов Василев за избран за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Галина Милкова Георгиева-Маринова за 
избрана за общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Гюлчин Мехмедова за избрана за общински 

съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Джипо Николов Джипов за избран за общински 

съветник. 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Добрин Младенов Добрев за избран за 
общински съветник. 

Със същото решение госпожа Елка Александрова Неделчева е 
обявена за общински съветник от Общинска избирателна комисия. 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия удостоверява, че господин Иво Борисов Димитров е избран за 
общински съветник. 

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България“ 

Благодаря на всички, които са подкрепили Демократична България 
на тези избори. 

 

Г-жа Ралица Костова-Цветанова– Председател на ОИК Разград 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година е избран господин Ирфан 

Салъфов Ахмедов за общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява, че господин Калоян Руменов Монев е  избран за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година е избран господин Левент 
Али Апти за общински съветник.  
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С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява господин Мариан Пламенов Иванов за избран за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява че господин Милен Йоргов Минчев е обявен за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Мирослав Тодоров Грънчаров за избран за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Надежда Иванова Атанасова-Стоянова за 
избрана за общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Надежда Радославова Димитрова за избрана за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява господин Наско Стоилов Анастасов  за избран за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява че господин Николай Стефанов Колев е обявен за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява госпожа Нюсрет Исмаил-Салим за избрана за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, удостоверява господин Огнян Досев Обрешков  за избран за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Пейчо Добрев Георгиев  за избран за общински 

съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Радиана Ангелова Георгиева избрана за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Радостина Цветанова Иванова за избрана за 
общински съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, за избран за общински съветник е обявен господин Ремзи Реджеб 

Осман. 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, господин Руско Колев Дянков  е обявен за общински съветник. 
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С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Свилена Дечева Дечева за избрана за общински 

съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Стефан Димов Стефанов  за избран за 
общински съветник. 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Стоян Димитров Ненчев за избран за общински 

съветник. 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година за избрана за общински 

съветник е обявена и госпожа Сузан Мехмедова Съдкъ. 

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява госпожа Таня Петрова Тодорова за избрана за общински 

съветник.  

С Решение№141-МИ от 28.10.2019 година Общинска избирателна 
комисия, обявява господин Хасан Халилов Хасанов за избран за общински 

съветник. 

 От името на общинска избирателна комисия, още веднъж пoжелавам 

на всички, бъдете здрави и успешен и ползотворен мандат! Благодаря Ви.  

 

Г-н Гюнай Хюсмен – Областен управител на Област Разград 

Благодаря на Председателя на ОИК-Разград.  

Госпожи и господа общински съветници и кметове, 
Всеки от Вас държи в ръцете си документа, че е законно избран да 

изпълнява задълженията си на позицията, за която е получил доверието на 
избирателите. Пристъпваме към полагане на клетва, съгласно чл. 32, ал. 1 

от Закона за местно самоуправление и местна администрация. 

Моля всички присъстващи да станат, а общинските съветници и 

кметовете да повтарят след мен: 

 

„Заклевам се в името на Република България, да спазвам 

Конституцията и законите на страната и във всичките си действия да 

се ръководя от интересите на гражданите от община Разград, и да 

работя за тяхното благоденствие”.  

Заклех се!  

 

/След полагането на клетвата по Силата на Закона в присъствието 

на представителите на местната общност, на председателя на 

Общинска избирателна комисия и на Областния управител всички 

общински съветници, кмета на Общината и кметовете на кметства 

подписаха клетвени листи/. 

/Клетвените листи са приложени към протокола/. 
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Благодаря Ви!  

Позволете ми сега, да дам думата на досегашния кмет на Община 
Разград – доктор Валентин Василев, за символично предаване на  ключа на 
общината на новия кмет – Денчо Бояджиев. Заповядайте.  

 

/Кмета на Община Разград – господин Денчо Бояджиев получи 

Символа на кметската власт – кметската огърлица от бившия кмет на 

Община Разград – доктор Валентин Василев/. 

 

Г-н Валентин Василев – Бивш кмет на Община Разград 

Уважаеми господин областен управител, 

Уважаеми господин кмете, 
Уважаеми колеги общински съветници, 

Може би тук е мястото да благодаря на предишните общински 

съветници, предишния Общински съвет, в който въпреки така доста 
интересната полемика и критики, и предложения работи доста прилично, 

да не кажа успешно. Пожелавам на новия Общински съвет и на 
новоизбрания кмет наистина ползотворна и отговорна работа. Надявам се 
също, че предложенията, които и идеите, които имаше заложени в 

предизборната кампания на всичките колеги кандидат кметове – може да 
се вземе много от тях. И разбира се новото ръководство и новия кмет да 
вземат предвид всичко това, което е предложено от колегите. Аз, мисля, че 
ако се работи в една посока нещата ще бъдат още по-успешни. Желая 
здраве на всички, търпение и дано Разград да продължи с още по-бързи 

темпове да се развива в посоката да станем още един по-модерен, още по-

богат град. Благодаря!  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Уважаеми дами и господа, 
Днес е особен ден, защото полага клетва пред своите избиратели 

новия кмет на община, новите кметове на населените места, състава на 
Общинския съвет. Това са хората, които през следващия мандат ще трябва 
да отговорят на волята на своите избиратели и да работят съвестно с оглед 

реализиране на техните желания. Кампанията мина. Емоционална, 
припряна, с всякакви други прилагателни, тя вече е факт. От днескашния 
ден  започва това, което избирателите го очакват от нас. Искам от свое име 
да поздравя всички, които са в тази зала, и които поемат тази тежка 
отговорност за  следващите 4 години. Убеден съм, че независимо от 
дискусиите, може би спорове, които са в интерес на истината и на 
вземането на най-правилните решения, всички ще работим заедно за 
Община Разград, всички, че ще работим заедно за нашите съграждани. 

Няма да ни е леко! Това предполагам на всеки един и бивш и настоящ 

избраник на народа ще му бъде пределно ясно. Затова аз апелирам и съм 
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убеден, че всеки един на този пост на, който е избран ще даде всичко от 
себе си за просперитета на нашата любима Разградска община. Още 
веднъж  ЧЕСТИТО, още веднъж нека да си дадем ясната равносметка, че 
от нас се очаква много и нека след 4 години, когато застанем и отчетем 

своята работа да бъдем с гордо вдигнати чела. На добър път на всички! 

 

/Бурни ръкопляскания в залата/. 

 

Г-н Гюнай Хюсмен – Областен управител на Област Разград 

Уважаеми госпожи и господа, 
След тържеството, което проведохме предстои първото заседание на 

Общински съвет-Разград. Пожелавам на всички успешен мандат! 
Уважаеми общински съветници, 

Госпожи и господа кметове на общината и на кметствата, 
Пожелавам Ви възможно най-бързо да създадете мостове по между 

си – с достатъчно уважение и с навременно обуване, решавайки 

общинските дела за да оправдаете думите от положената клетва. На добър 

час на представителите на новата местна власт на Община Разград! 

 Давам думата на най-възрастния общински съветник, който ще води 

първото заседание до избора на председателя на Общински съвет-Разград. 

Господин Димитров, заповядайте. 
 

Г-н Стоян Ненчев - Председателстващ сесията на ОбС 

Уважаеми господин областен управител,  

Уважаеми господин кмет на Община Разград - господин Денчо 

Бояджиев,  

Уважаеми кметове на населени места, 
Уважаеми съветници,  

Уважаеми съграждани, 

 Отново на мен, като доайен на Общинския съвет се падна честа и 

отговорността да ръководя деловата част на първото заседание на 
Общински съвет – Разград Мандат 2019-2023 година. Функциите и 

задачите на първото заседание на Общинския съвет и на съветниците са 
строго и ясно разписани в закона.  

Всеки Общински съвет, трябва да започне своята дейност с избор на 
председател. Затова и преди да пристъпим към тази част от нашата работа, 
и аз от свое име се присъединявам към добрите пожелания, които вече 
бяха отправени от областния управител, от бившия и настоящ кмет на 
общината за ползотворна работа на Общинския съвет и за изпълнение на 
клетвата, която преди малко ние всички казахме на глас и подписахме.  

Тъй като нашата работа свързана с избор на председател на 
Общинския съвет, предполага някакви правила за провеждане на 
заседанието, ние имаме две възможности. Или да изберем сега, както се 
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казва в случая ад-хок някакви правила, по които ще проведем това 
заседание свързано с всичките етапи в избора на председателя – 

номинации, избор на комисия, организация на гласуване и т.н. и т.н. Или 

да приемем правилата, които са съществували в предишния мандат на 
Общинския съвет и да приемем до подготовката и приемането на новия 
Правилник за Мандат 2019-2023 година, по процедурните въпроси по 

организационните въпроси, да работим по правилника, който е действал в 

предишния мандат на Общинския съвет. И от това вече да произтичат 
правилата свързани с изказванията, времетраене, правата за други реплики 

и т.н. Имате ли в това отношение предложения - как да организираме 
нашата работа? Доктор Левент Апти, заповядайте.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По процедура.  
Господин председателстващ смятам, че трябва да се обяви дневния  

ред, както казахте  закона повелява – избор на председател на Общинския 
съвет. 

Втора точка - тъй като ще се наложи и избор на комисия, която 

трябва да изготви проекто-правилника, и трета – текущи. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев - Председателстващ сесията на ОбС 

И във връзка и с това, което беше направено за определяне и 

задачите и дневния ред, има ли предложения по какви правила да работим 

за да изпълним дневния ред на първата сесия? Не виждам някой да желае 
да направи предложения, затова аз правя формалното предложение най-

напред Общинския съвет мандат 2019-2023 г. до приемането на 
правилника за организация и дейността през този мандат да работи по 

правилата съдържащи се в правилника на Общинския съвет 2015-2019 г., 
което предполага и начин за утвърждаване и определяне на дневния ред.  

Заповядайте, госпожо Димитрова.  
 

Г-жа Радиана Димитрова– ПП „ГЕРБ“ 

Уважаеми колеги общински съветници, 

Считам, че това предложение не е изключително изчистено, тъй като 

една голяма част от общинските съветници са нови в този състав, който 

сме в момента. Те първо не са запознати с правилника, второ не са го 

одобрявали и в крайна сметка ще е твърде некоректно спрямо тях ние да 
работим по едни процедури, с които те не са започнати.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Имате ли предложения по какви правила да организираме работата 
на днешното заседание? Нямате предложения. Давам думата на общинския 
съветник Калоян Монев.  
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Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Благодаря Ви, господин председателстващ. Аз споделям това, което 

казвате, че нашия Общински съвет в този мандат трябва да работи по 

правила. От предишния Общински съвет знаем, че Правилника за 
дейността и работата на Общинския съвет е нормативен акт, който следва 
да бъде приет, първо създаден и след това приет по една много сложна 
административна процедура, която реално ще ни отнеме около 2 месеца. 
Закона за нормативните актове предвижда проекта за правилник да бъде 
обявен в страницата на Община Разград, да стои там 1 месец, след това да 
се обсъжда в комисии или от Съвета и след това да бъде приет. Тоест, ние 
или работим по някакви правила, които сега одобрим или отменяме 
сегашното заседание, избираме комисия за избор на правилник и се 
виждаме след 2 месеца. Смятам, че втория вариант определено не е 
работещ и имайки предвид, че се намираме към края на годината, 
предполагам че има редица докладни записки, които Общинския съвет 
следва да приеме, аз подкрепям Вашето предложение Общинския съвет да 
работи по процедурните правила - държа да отбележа в стария правилник, 

които са. Те са обявени публично вече 4 години, така че всеки, който иска 
да се запознае може да го направи. Говорим за процедурните правила, а не 
за другите, които уреждат работата на Общинския съвет и 

взаимодействието му с общинска администрация. Така че, аз подкрепям 

Вашето предложение.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Благодаря Ви. Желае ли някой друг да вземе отношение по въпроса? 

Няма. И така, след обсъждането на този въпрос пред Общинския съвет е 
внесено предложение – до приемането на Правилник за организацията и 

дейността на Общинския съвет – Разград Мандат 2019-2023 г., Общинския 
съвет да работи по процедурните правила на Правилника за организацията 
и дейността на Общинския съвет Мандат 2015-2019 г. Подлагам на 
гласуване това предложение, като моля всичките общински съветници да 
изразят своя вот с вдигане на ръка, защото още по обясни причини не може 
да функционира съществуващата електронна система за гласуване. И така, 
който подкрепя предложението Общинския съвет да работи по 

процедурните правила на Правилника за работа на Общинския съвет 
Мандат 2015-2019 г. до приемането на Правилник, моля да гласува.  

 

Г-жа Радиана Димитрова– ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Радиана Димитрова не говори на микрофон. 
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Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Ако нямате възражения, аз ще ги броя под вашия зорък поглед. 

Правите ли предложение за преброители? Няма предложения за 
преброители, затова и с обща помощ на общински съветници ще отброя 
гласовете. И така, моля който е съгласен за приемането на това процедурно 

предложение да гласува. Моля, гласувайте колеги, който е съгласен. 

Задръжте сега, защото аз ще преброя внимателно гласовете „ЗА“. 25 гласа 
– „ЗА“. Има ли възражения за обявения от мен 25 гласа „ЗА“? Няма. 25 

гласа „ЗА“. Сега гласуват тези, които желаят да гласуват „против“. Моля, 

който е „против“, също да вдигне ръката. Няма нито един общински 

съветник, който да гласува „против“. Сега приканвам тези, които желаят да 
гласуват „въздържал се“, да вдигнат ръка. Задръжте колеги за малко. 7 

души „въздържали се“.  

 

С 25 гласа “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 7, 

предложението се приема. 
 

И така, ние вече сложихме основа за нашата работа по-нататък. 

Както споменах първата ни задача е да изберем председател на Общинския 
съвет. Това не подлежи на съмнение, но стои въпроса дали на тази 

учредителна сесия на Общинския съвет не следва да се произнесем и по 

някои други въпроси в точка втора, да я наречем – текущи. И във връзка 
вече с направеното изказване считам, че ще бъде добре ако след като си 

изпълним първата си задача и изберем председател на Общинския съвет, 
ние да вземем решение за избиране на една комисия, която да бъде 
натоварена с важната задача да подготви проект за правилник на нашия 
Общинския съвет през настоящия мандат. Тъй като процедурата за 
подготовката и приемането на правилника е свързана с доста време и доста 
формални действия по закон. Затова правя формалното предложение в 

точка текущи, да обсъдим и този въпрос. Моля за становища по този 

въпрос. Доктор Апти, заповядайте.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Искам да попитам дали няма да подложите на гласуване 
предложението, което направих за дневния ред? 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Именно, и аз правя предложение по дневния ред и след това, ако 

няма и други предложения ще го гласуваме. Има ли други предложения по 

дневния ред? Невиждам желаещи да направят предложения. И така, 
предложенията за дневния ред са: едното е императивно определено – 

избор на председател.  
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Второто, във втора точка текущи – избор на комисия за подготовка 
на проект за Правилник за организацията и дейността на Общинския съвет. 
Последно питане – някои други съображения да има? Няма. Затова 
подлагам на гласуване така предложения проект за дневния ред. Моля тези 

общински съветници, или понеже вече имаме правила, желае ли някой да 
се нагърби с ролята на преброител? От Общинската избирателна комисия, 

кой ни е най-младия общински съветник? Мариан, нали така? Добре. 
Имате ли възражения нашия колега, който е най млад, да бъде преброител? 

Не виждам. Държи ли някой да утвърждаваме преброителя с нарочно 

процедурно решение? Няма. Тогава аз и преброителя ще се нагърбим със 
задачата да обявим резултатите от гласуването. Подлагам на гласуване 
проекта за дневен ред. Моля, който е „ЗА“ да си вдигне ръката и да я 
задържи. Благодаря, свалете ръцете си. С преброителя обявяваме резултат 
– 28 гласа „ЗА“. „Против“ проекта за дневен ред? Има ли общински 

съветници, които гласуват“? Не виждам. „Въздържали се“? Трима 
„въздържали се“.  

 

С 28 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - 3, дневния 

ред се приема. 

 

Пристъпваме към изпълнението на този дневен ред. Така, както вече 
е утвърдена практиката по приложението на закона уважаеми общински 

съветници, ние ще проведем този избор, но най-напред трябва да 
установим кои ще бъдат номинирани кандидати за избора и да бъдат 
избрани за председател на Общинския съвет. След което, като установим 

кои са предложенията ще изберем и комисията, която ще проведе избора. 
Давам възможност на общинските съветници да направят предложения за 
номинации. Господин Добрин Добрев, заповядайте.  

 

Г-н Добрин Добрев– ПП „БСП“ 

Благодаря Ви, господин Ненчев.  

Уважаеми господин Областен управител, 

Уважаеми господин Кмете, 
Уважаеми господин председателстващ заседанието, 

Уважаеми колеги общински съветници, 

От името на Коалиция „БСП“ за България, правя предложение за 
председател на Общински съвет-Разград Мандат 2019 -2023 г. да бъде 
избран господин Стоян Димитров Ненчев - юрист, депутат във Великото 

народно събрание, дългогодишен общински съветник. Мотивите ми за това 
са следните: както вече казах притежава богат опит, както юридически, 

така и богат опит в местното самоуправление, няколко мандата общински 

съветник, областен управител, бил е вече и председател на Общински 

съвет-Разград. На следващо място, считам че господин Ненчев е 
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диалогичен и ще може изключително добре да изпълни задачата си като 

представляващ Общински съвет-Разград, и поради тази причина от нашата 
група правим тази номинация. Благодаря Ви, за вниманието. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Благодаря и аз, господин Добрев.  

Уважаеми колеги, с оглед на това, че беше направена номинация за 
мен като общински съветник да участвам в процедурата по избора, аз съм 

длъжен да отстъпя мястото за ръководство по-нататък на заседанието, тъй 

като предстоят и други номинации вероятно и Общинския съвет ще трябва 
да се произнесе. Затова предлагам следващия по право – господин Пейчо 

Георгиев да продължи ръководството на заседанието. Каня господин 

Пейчо Георгиев, да продължи ръководството на заседанието.  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

По каква процедура точно се случват тези сменяния, не можахме да 
разберем. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Аз се оттеглям от…  

 

Г-жа Галина Георгиева – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Галина Георгиева не говори на микрофон.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председателстващ сесията на ОбС 

Моля Ви. За това каня господин Пейчо Георгиев, да заеме мястото. 

Аз се оттеглям от ръководството и закона в това отношение определя най-

възрастния – следващия. Заповядайте.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Все пак да проверим дали аз пък съм следващия възрастен. Това 
предизвика в мен лека драма. От друга страна разбира се, щом аз съм 

следващия най възрастен, значи този Общински съветник е много, много 

млад, зареден с хъс, енергия, така че ще може да работи. Да, заповядайте 
госпожо.  

 

Г-жа Нюсрет Салим– ПП „ДПС“ 

От името на новоизбраните общински съветници от ПП за Движение 
за права и свободи, номинираме доктор Левент Апти за председател на 
Общински съвет-Разград.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 
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Благодаря. Аз обаче, трябва да записвам тези неща. Сварвате ме 
неподготвен. Аз все си мисля, че има някой, който е по-възрастен от мен 

тук, но се спотайва. Стоян Ненчев Димитров или Стоян Димитров Ненчев? 

Извинявайте, Левент ама…, трите имена? Благодаря. Други? 

Уважаеми колеги, имате възможност за други номинации. Аз няма да 
чакам много, понеже не познавам процедурните правила-старите, няма да 
чакам. Не знам, какво време трябва да чакам. Имате възможност да 
поемете две глътки въздух, ако няма номинации излизаме от този режим. 

Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Процедура, ако сме приключили с номинациите.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Ами не сме.  
 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Не сме ли? 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Не съм казал, че излизаме от този режим. Избързвате нещо.  

Уважаеми колеги, режима за номинации приключи. Господин 

Монев, по процедурата. Слушам Ви. 

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Колеги, чл.24 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация предвижда, че председателя на Общинския съвет следва да 
бъде избран с тайно гласуване и за избран се смята кандидата, който е 
получил повече от половината гласове от общия брой на съветниците, т.е. 
минимум 17 гласа. За да проведем избора наистина в един така порядък – 

делови, Ви предлагам всяка една група общински съветници да излъчи 

представител за участие в комисията за провеждане на избора, която 

комисия да приеме правила, да ни ги представи пред Общинския съвет и 

след това да проведе избора за председател на Общинския съвет. 
Завърших.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Благодаря. Това ми се вижда твърде разумно и идва точно навреме. 
Госпожа Неделчева.  

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Подкрепям предложението на колегата Монев с едно уточнение, че е 
редно първо да гласуваме от колко члена ще се състои комисията по 
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избора. И тъй като колегата Монев, направи предложение по един 

представител от всяка една бъдеща група съветници, тъй като все още 
нямаме конструирани групи съветници, а представители на политически 

партии-коалиции избрани в този Общински съвет е очевидно, че трябва 
комисията да е от 6 члена и правя това предложение.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Правите предложение? 

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Да, благодаря.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Колеги, има ли други предложения за броя на членовете на 
комисията по избор? Няма. Моля, който е съгласен, комисията по избор на 
председател на Общински съвет Мандат 2019 –2023 г., да бъде от 6 човека, 
моля с вдигане на ръка, който е „ЗА“. Ами аз ще броя… Къде е колегата? 

 

С 24 гласа“ЗА“, „против“- 5, „въздържали се“ - няма, 

предложението се приема. 

 

Приема се – членовете на комисията за избор на председател на 
Общинския съвет да бъдат 6.  

Колеги, имате възможност да правите предложения. Господин 

Монев, слушам.  

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

От името на нашата местна коалиция, както правилно уточни 

госпожа Елка Неделчева, правя предложение за Антон Монев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Той различен ли е от Вас или?  

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Моля? 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Антон Монев, Вие сте? 

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Антон Руменов Монев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 
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А, Калоян Монев. Извинете. Извинявай. Господин Апти, 

заповядайте. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Благодаря. От ПП за Движение за права и свободи, правя процедурно 

предложение нашия член на комисията да е Али Кязимов.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Други? Господин Мирослав Грънчаров.  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – „Демократична България – Обединение“ 

Предлагам нашия представител да бъде Иво Димитров.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Други предложения? Господин Добрев.  

 

Г-н Добрин Добрев – ПП „БСП“ 

От името на Коалиция за България „БСП“, правя предложение за 
член на комисията да бъде Елка Александрова Неделчева и за председател 

на комисията правя предложение – Също Елка Александрова Неделчева. 
Благодаря.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Други предложения, колеги? Заповядайте, госпожо Димитрова.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Правя предложение за Мариан Иванов за член на комисията. 
Благодаря Ви.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

И още едно предложение очакваме. Госпожо Дечева, заповядайте.  
 

Г-жа Свилена Дечева – „Земеделски народен съюз“ 

От името на групата на Земеделски народен съюз, предлагаме 
господин Ахмед Ахмедов.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Уважаеми колеги, има шест предложения. Всяка от бъдещите групи, 

както каза госпожа Неделчева е предложила по един човек. Аз правя 
предложение: членовете на комисията да ги гласуваме заедно – анблок, 

както се казва на английски. Други предложения има ли? Няма. Който е 
съгласен членовете на комисията по избор на председател на Общински 

съвет Мандат 2019-2023 г. да са – господин Антон Монев, господин Али 
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Кязимов, господин Иво Димитров, госпожа Елка Неделчева, господин 

Мариан Иванов и господин Ахмед Ахмедов, който е „ЗА“, моля да гласува 
с вдигане на ръка. Извинявайте, аз мисля, че всички присъстващи 

общински съветници гласуваха „ЗА“, но за протокола – има ли „против“, 

„въздържали се“ – няма. Благодаря.  

 

С 33 гласа “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - няма, 

предложенията за членовете на комисията по избор на председател на 

Общински съвет-Разград Мандат 2019-2023 г., се приемат. 

 

И има направено предложение за председател на тази комисия – това 
е госпожа Елка Неделчева. Други предложения? Ясно е, че председателя 
трябва вече да е от… Господин Апти, заповядайте. Аз, предлагам господин 

Антон Монев.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Да. Господин Димитров, предложения?  

 

Г-н Иво Димитров – „Демократична България – Обединение“ 

Господин Иво Димитров не говори на микрофон.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Надявам се предложенията, които правите - колегите не възразяват. 
Не чух поне някой да възрази. Други предложения? Председателя обаче 
трябва да е един и ще го определим чрез гласуване. Аз поне друг начин…, 

няма как да хвърляме зар. По реда на направените предложения, не знам 

дали така е правилно – по реда на направените предложения или отзад 

напред…Добре. Добре, благодаря. Който е „ЗА“… Господин Иванов, ще 
трябва да броим тука. Който е „ЗА“ госпожа Елка Неделчева, да бъде 
председател на комисията по избор, моля да гласува с вдигане на ръка.  

 

Със 7 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - няма, 

предложението госпожа Елка Неделчева да бъде председател на 

комисията по избор на председател на Общински съвет-Разград 

Мандат 2019-2023 г. не се приема. 

 

Който е съгласен, господин Антон Монев да бъде председател на 
комисията по избора на председател, моля да гласува с вдигане на ръка.  

 

С 9 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - няма, 

предложението господин Антон Монев да бъде председател на 

комисията по избор на председател на Общински съвет-Разград 

Мандат 2019-2023 г.,  се приема. 
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И, който е съгласен господин Ахмед Ахмедов – да бъде председател 

на комисията по избор на председател на Общински съвет, моля да 
гласува.  

 

С 5 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - няма, 

предложението господин Ахмед Ахмедов да бъде председател на 

комисията по избор на председател на Общински съвет-Разград 

Мандат 2019-2023 г.,  не се приема. 

 

Сега или ние нещо криво броим или Вие криво гласувате, 
извинявайте. Защото общия брой не ми…Дайте да уточним този въпрос. 
Обикновено мнозинство ли или с най-много гласове. Който е получил 

повече „ЗА“.  

 

Г-н Стоян Ненчев – ПП „БСП“ 

Господин Георгиев, не се притеснявайте. Има съветници, които 

понякога образно казано се спотайват при гласуването. Така, че не винаги 

гласовете могат да излизат и за има валидно решение трябва да има просто 

мнозинство – повече от половината от участвалите на заседанието на 
Общинския съвет.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Така, както вие гласувахте уважаеми колеги, най-много гласове – 9 е 
получил господин Антон Монев. Ако вие сте съгласни Антон Монев да 
бъде председател на комисията по избора…Сега вижте има два варианта – 

обикновено мнозинство или този, който събере най-много гласове без 
значение. Да, слушам.  

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Очевидно господин Антон Монев получи от така гласувалите при 

това проведено гласуване, най-много гласове и в тази връзка аз оттеглям 

моята кандидатура, подкрепям кандидатурата на Антон Монев и предлагам 

ново гласуване.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Прегласуване?  

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Да, благодаря.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Добре.  
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Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Господин председателстващ, само ще Ви напомня, че освен „ЗА“, 

трябва да призовавате съветниците да декларират „въздържал се“ или 

„против“.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Много благодаря. Това връща доброто и вярата в доброто в човека 
след тези забележки. Благодаря. Това беше много добра помощ.  

Уважаеми колеги, отново влизаме в режим на гласуване. Останаха 
двама кандидати – господин Антон Монев и господин Ахмед Ахмедов. По 

реда на предложенията, разбира се ще се възползвам от направената 
забележка, който е „ЗА“ господин Антон Монев да бъде председател на 
комисията за избор на председателя на Общинския съвет, моля да гласува с 
вдигане на ръка.  

 

С 19 гласа “ЗА“, „против“- 1, „въздържали се“ - 7, 

предложението господин Антон Монев да бъде председател на 

комисията по избор на председател на Общински съвет-Разград 

Мандат 2019-2023 г., се приема. 

 

Не ми излиза математиката тука бе. 
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Радиана Димитрова не говори на микрофон.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Моля ти се, госпожо Димитрова - знам, констатирам. Дай ми правото 

и аз да имам думата. Разбирам, че опита те напъва отвътре нали ама, моля 
те.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Госпожа Радиана Димитрова не говори на микрофон.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Да, благодаря. Хайде госпожо Димитрова, да ми помогнете – да 
гласуваме ли за господин Ахмед Ахмедов, защото господин Монев има 
мнозинство. Да, добре чисто процедурно, който е за господин Ахмед 

Ахмедов да бъде председател на комисията за избор на председател на 
Общинския съвет, моля да гласува.  

 

С 6 гласа “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“ - 1, 

предложението господин Ахмед Ахмедов да бъде председател на 
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комисията по избор на председател на Общински съвет-Разград 

Мандат 2019-2023 г.,  не се приема. 

  

Съгласно това, което Вие сте гласували колеги, председател на 
комисията за избор на председател на Общинския съвет е господин Антон 

Монев. Господин Монев, честито. Сега, какво правим от тук нататък? Аз 
предлагам комисията по избор – да и дадем малко време и да ни предложи 

процедура, по която да бъде извършено гласуването. Съгласни ли сте? 

Давам почивка 15 минути.  

 

 
                                                 ПОЧИВКА 
                                ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Петнадесетте минути изтекоха. Давам думата на Председателя на 
комисията за избор на Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 

година, господин Антон Монев. Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Уважаеми колеги, в изпълнение на приетото Решение на Общински 

съвет, Комисията по организацията и подготовката на избор за 
Председател на Общинския съвет, проведе заседание, при което бяха 
направени различни предложения, по които трябва да се произнесе 
Общинския съвет. По първия въпрос, каква да бъде бюлетината, с която 

Общинските съветници да гласуват, постъпиха две мнения: За интегрална 
бюлетина и за отделни бюлетини, съдържащи имената на всеки един от 
кандидатите за Председател на Общинския съвет. Като се получи нюанс 
при предложенията за интегрална бюлетина, имаше и предложения и тази 

интегрална бюлетина при получаване от комисията да бъде подписана от 
Председателя на комисията и да бъде подпечатана с печата на Общинския 
съвет. Членовете на комисията постигнаха единодушие, че трябва да се 
гласува в плик и в кабинка, която общинската администрация вече е 
подготвила отпред във фоайето. Затова ние с гласуване ще трябва изберем 

начина, по който да направим самия избор. Сега ще ви зачета и накратко 

самата технология и правилата за провеждане на избора в различните му 

варианти. Съгласно закона избора за Председател се извършва чрез тайно 

гласуване, същото се извършва в специално изградена кабина за гласуване, 
която както и споменах е пред фоайето, за начина на гласуване комисията 
предлага Общинския съвет да избере един между два варианта: Първият от 
тях е интегралната бюлетина, която съдържа квадратче за отразяване 
волята на избирателя – Общинските съветници, в които е изписан 
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поредният номер по реда на направените предложения в заседанието на 
Общинския съвет и трите имена на кандидата за Председател. Втория 
вариант е провеждане на гласуване с отделни бюлетини за всеки кандидат 
по отделно, комисията проверява изправността на избирателната кутия 

дали тя е празна, след проверката кутията се затваря и се запечатва с 
хартиени ленти подпечатани с печата на Общинския съвет и подписани от 
членовете на комисията. Общинския съветник удостоверява самоличността 
си пред комисията с удостоверение за избор или с лична карта за сверка 
със списъка и качеството си на избирател, поучава от комисията по избора. 
При първия вариант съответно е една интегрална бюлетина, при които 

също има варианти, като тя се подпечатва и се подписва, след което отива 
в кабината за гласуване. Избирателя гласува като поставя в кръгчето срещу 

имената на избрани от него кандидат знакът “Х“, изразяващ по еднозначен 

начин неговия вот. Същия сгъва бюлетината по начин не позволяващ да се 
вижда отбелязаното маркиране на кандидата, излиза от кабината и 

получава от комисията плик, поставя пред комисията бюлетината в плика 
и пуска плика в избирателната кутия, след което полага подпис в списъка. 
Наличието в бюлетината на символи, букви, числа, думи и т.н., правят 
гласа недействителен. По втория вариант всеки един от кандидатите е със 
изписано име на отделна бюлетина, избирателя гласува като получава от 
комисията плик и тук в случая са две бюлетини, влиза в кабината за 
гласуване, поставя една от бюлетините в плика, излиза от кабината и пуска 
същия плик в избирателната кутия и полага подпис в списъка, че е 
гласувал. И отново при този начин не изписват никакви символи, букви, 

знаци и други. След приключване на гласуването, избирателната кутия се 
разпечатва от комисията, извършваща преброяването, след което изготвя 
протокол и докладва пред общинския съвет резултатите от избора. В 

случай, че нито един от кандидатите не е получил необходимото 

мнозинство, Общинският съвет ще реши как да процедира по нататък. 

Това са вариантите, които предлагаме и молим водещия да внесе 
съответните предложения за да може Общинския съвет да избере как да 
бъде извършван гласуването за избор на Председател. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Благодаря, господин Монев. Много неща казахте и дано съм успял да 
ги запомня. Влизаме в процедура на обсъждане на правилата, които 

комисията ни предлага. 
 

Г-н Стоян Ненчев – ПП „БСП“  

Уважаеми, господин Георгиев, за да бъде улеснена и работата на Вас 
и на Общинските съветници, може би ще бъде добре Председателя на 
комисията по избора да седне до Вас за да може заедно да съгласувате 
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нещата по многото предложени варианти, които бяха направени, за да бъде 
улеснена и нашата работа, как да гласуваме и какво да гласуваме. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Господин Председател на комисията, двама млади човека да 
застанем тука. Заповядайте. 

Това, което Вие предложихте първо, два варианта за гласуване, 
едното с интегрална бюлетина, а другото е с отделни бюлетини, правилно 

ли съм разбрал? Общинският съвет трябва да вземе решение по този 

въпрос, след което ще минем по подробностите вече. Колеги подлагам на 
гласуване, това което предлага Председателя на комисията. Първо, който е 
„ЗА“ бюлетината да бъде интегрална при избор на Председателя на 
Общински съвет, моля който е „ЗА“ да гласува. 

 

С 22 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 8, 

предложението се приема. 

 

Господин Монев, какво следва оттук нататък вече, за което трябва да 
гласуваме? 

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Може ли като член на комисията да помогна?  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Да.  
 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Следващото, което според мен трябва да гласуваме е, дали 

бюлетината трябва да бъде поставена в плик или така, както бюлетината е 
сгъната в урната без плик. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

В закона такива подробности едва ли има, как точно трябва да бъде 
бюлетината, дали в пликче или сгъната? Нека да го вземем като решение. 
Има предложение да бъде в плик сложена интегралната бюлетината, да не 
се нагъва на две, на три, на четири, на пет, нали… да не изпадаме в 

такива… Има предложение, колеги, който е „ЗА“ за бюлетината, с която се 
гласува за избор на Председател на Общински съвет, да бъде сложена в 

плик. Моля гласувайте с вдигане на ръка. 
 

С 21 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 1, 

предложението се приема. 
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Общинският съвет приема интегралната бюлетина да бъде поставена 
в плик. Сега и някакви печати имаше, я кажете и пояснете.  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Споменахме, че на бюлетината ще има печат, ще има подпис, този 

вече който гласува ще трябва да се подпише в списъка, че е гласувал,  

удостоверенията и с лична карта.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Вие ли слагате подписа като председател? 

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Да, така предлага нашата комисия.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Добре. Комисията, колеги, предлага интегралната бюлетина да бъде 
подписана от Председателя на комисията. Един или два печата? Като 

гласуваме в редовни избори по два печата има. Значи с един печат, 
бюлетината ще бъде разписана, подписана от Председателя на комисията и 

ще има печат на Общинския съвет. Колеги и това да прогласуваме, 
интегралната бюлетината да бъде с подпис на Председателя на комисията 
по избора и печат на Общинския съвет. Който е „ЗА“ да гласува.  

 

С 23 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението се приема.  

 

Господин Монев, още по интегралната бюлетина, квадратче, кръгче, 
знакът „Х“, знакът „V“, какво предлагате? 

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Ние предлагаме да бъде с „Х“, като евентуално трябва да се обсъдят 
възможностите, как ще се процедира и как ще се тълкува действителността 
на тая бюлетина, ако се излезе извън квадратчето, ако са отбелязани два 
вота, ако е зачеркнато нещо друго.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Да, госпожо Неделчева.  
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Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Ами първо предлагам да прогласуваме знака, с който ще се гласува и 

след това ако искате и като цяла процедура едновременно да гласуваме, 
ако в бюлетината извън знака, който Общинския съвет приеме, може да 
освен „Х“, може и „V“ да е, както решат колегите, ако има предложения и 

за другия знак. Казвам тези два знака, защото те са приети вече при 

всякакви други видове избори, а извън това, ако има друг вид знак, освен 

„Х“ или „V“, ако знака очевидно излиза извън квадратчето за съответния 
кандидат и застъпва квадратчето на следващия, това както по правилата на 
другите избори прави бюлетината недействителна и мисля, че това е, което 

трябва да определим като процедура на броене след това.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Добре. Пред името на кандидатите има кръгче или квадратче?  

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Квадратче. 
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Колеги, предлагам да утвърдим, да гласуваме всъщност 
предложението на комисията. Пред имената на кандидатите има квадратче 
и предпочетения кандидат да бъде отбелязан със знака „Х“ в това 
квадратче. Който е „ЗА“ моля да гласува.  

 

С 27 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението се приема.  

 

Господин Монев, има ли друго, което трябва да… Аз предлагам 

накрая всичките тези правила, понеже ние голяма част от тях приехме, да 
ги приемем като част, а не като част, а като правила, по които ще се 
провежда избора в цялост. Председателя на комисията каза, че всякакви 

други знаци правят бюлетината недействителна. Зачертаване на двамата 
кандидати е също недействителна.  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Излизане от квадратчето също.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Излизане от квадратчето също. Ама колко да излезе, ако излезе 
съвсем малко? 
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Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Именно. Ако се излезе извън квадратчето е недействително. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Добре, добре. Колеги някакви други неясноти?  

 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Само още нещо, подреждането на имената на кандидатите в 

бюлетината, комисията предложи да бъде по реда на постъпване на 
предложенията. 

 

Г-н Калоян Монев – Кауза Разград 

По процедура аз предлагам да са подредени по азбучен ред.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Ще гласуваме тогава, като има две предложения. Няма да бъдат 
номерирани нали?  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Кое да бъде номерирано? 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Кандидатите, като 1 и 2? Не. Колеги има две предложения, 

подреждането на кандидатите, то разбира се зависи от гледаната точка, 
като погледнеш отгоре надолу единия е първи, като погледнеш отдолу 

нагоре другия е първи, отдясно наляво… Добре, въпреки всичко направени 

са предложения и по реда на предложение… Госпожа Неделчева предложи 

по реда, по който са направени предложенията за кандидатите. Който е 
„ЗА“ моля да гласува.  

 

С 11 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението не се приема.  

 

Който е „ЗА“ предложението на господин Монев, да бъдат по 

азбучен ред, както е в много от изборите. Който е “ЗА“ да гласува. 
 

С 15 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението не се приема.  

 

Е няма мнозинство и това.  
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Г-н Калоян Монев – Кауза Разград  

Е сега трябва да знаете колко е кворума в залата, за да прецените 
дали има… Така че трябва да броите кворум. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Тридесет и двама. Ами тогава да бъдат с фамилиите отпред. 

Изпаднахме в положения на… други предложения имате ли? Господин 

Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Което предложение е получил повече „ЗА“, това ще приемем.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Това е разумно, иначе може мнозинство повече от половината 
Общинските съветници може и да не го постигнат. Да приемем с гласуване 
разбира се. Можем ли да го приемем, че предложението получило повече 
гласове… Господин Добрев, слушам Ви.  

 

Г-н Добрин Добрев – ПП „БСП“ 

Тъй като преброихте, че кворума е от тридесет и двама Общински 

съветници, аз правя предложение да се прегласуват, така вече подадените 
предложения, тъй като нито едно от двете не достига необходимия кворум.  

 

/Шум в залата/ 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС  

Чувствам някакво напрежение. Аз… Добре. Ви какво предлагате? 

Това, което направихте. Добре. Ще го гласуваме и него, а и ако на него… 

Трябва да го приемем с обикновено мнозинство обаче. Така, който е „ЗА“ 

предложението, получило повече гласове да бъде решение на Общинския 
съвет, моля да гласува.  

 

С 18 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението се приема.  

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Много Ви благодаря за помощта. На кого съм Председател аз? 

Добре. Така, господин Монев, имаме ли друго за уточнение? Иначе 
минаваме към цялата процедура да я приемем в цялост. 

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  
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Имам едно предложение към Общинския съвет, ако прецени, че е 
разумно, предлагам размери на бюлетината да бъде А4 формат, а 
квадратчетата да бъдат с размери 4х4 см, което е достатъчно голямо по 

размер, човек да не излезе от квадратчето и да се обърка или да навлезе в 

съседно, и мисля, че избора може да стане достатъчно добър. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Добре. Аз съм тука и изпълнявам желания. Ако 3х3 квадратчето 

какво правим? 

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Аз за това казвам да вземем решение.   
 

Г-н Иво Димитров не говори на миккрофон. 

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

…Или, че човек има паркинсон, кривнал и излязъл от квадратчето. 

Примерно. Да, или си забравил очилата. 
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Председателя на комисията, колеги, предлага интегралната бюлетина 
да е с размер А4 и размера на квадратчето пред кандидатите за 
Председател на общинския съвет да бъдат 4х4 см, въпроса е задънен. 4х4 

“сантиметра“, работим с тая мерна единица, квадрата няма да е метър.  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Грубо казано от избирателни комисии, има решение, където точно 

вземат решение, квадратчетата колко трябва да бъдат. Чувам сега всякакви 

подхилквания тука. Трябва да се вземе решение, защото след това може да 
бъде оборено, че квадратчето е прекалено малко, ама аз излязох извън него 

и избора не беше действителен и т.н. Трябва да вземем правила.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Разбрано, господин Монев. Който е „ЗА“ за направеното 

предложение, да не го повтарям, моля да гласува с вдигане на ръка.  
 

С 27 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението се приема.   
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Други подробности, господин Монев? Ако не, преминаваме към 

гласуване. Колеги, цялата процедура с конкретните решения, които взехме 
по нея, да гласуваме цялата процедура в цялост. Който „ЗА“ и одобрява, 
моля да вдигне ръката.  

 

С 26 гласа - “ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението се приема.   

 

Обслужващото звено, колко време ви трябва да подготвите? 

Двадесет минути почивка. На двадесетата минута много моля.  

 

                                                   ПОЧИВКА 
                                ЗАСЕДАНИЕТО ПРОДЪЛЖАВА 

 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Моля Общинските съветници да заповядат в залата. Комисията също 

заповядайте да обясните какво се случва и как се случва. Второ повикване, 
колеги Общински съветници, заповядайте. Влизаме в режим на гласуване. 
Обслужващото звено отидоха да ги поканят, макар че аз свърших тази 

работа и аз ги поканих. Трето повикване, заповядайте. Господин Апти, 

щом Вие сте тука започваме. Времето отдавна изтече, минаха 10 минути, 

даже и повече. Председателя на комисията, господин Монев, ще ви 

запознае с подробности. Заповядайте, господин Монев.  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Комисията по избора е готова с бюлетината, тя ще изглежда ето по 

този начин: 

 

/Г-н Антон Монев показва на хартиен носител бюлетината./ 

 

В горната страна пише „Интегрална бюлетина за избор на 
Председател на Общински съвет – Разград 2019 – 2023 година“. Както 

Общинският съвет реши, квадратчетата са с размер 4х4, посочени са 
имената по азбучен ред с болт, достатъчно четливи. Пред фоайето 

бюлетина ще се раздава на всеки един, който желае да гласува. Реда е по 

списък, по азбучния ред на съветниците, ще бъдат викани. Евентуално 

предлагаме да се вземе решение, колко ще е максималния период за 
гласуване, както на човек, така и на целия избор. Като евентуално 

предлагаме по 1 минута да е гласуването или общо 33 минути за всички 

съветници, за да могат да минат своя ред. Подпис и печат аз ще слагам на 
всяка една бюлетина и ще я дам на всеки, който желае да гласува. Ще 
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помоля, когато направите своя избор с „Х“ в квадратчето 4х4, да сгънете 
бюлетината на две и ще ви бъдат дадени празни бели пликове, ще ви 

помолим да пуснете бюлетината в плика, да го запечатате и като излезете 
от тайната стаичка да пуснете плика в кутията. Това е. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Подпис някъде полагат ли?  

 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

Аз, не.  
 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

На списъка.  
 

Г-н Антон Монев - Председател на комисията за избор на 
Председател на Общински съвет мандат 2019 – 2023 г.  

На списъка, да. На списъка, че са гласували. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Въпроси? 

 

Г-н Мариан Иванов – ПП „ГЕРБ“ 

Господин Председател, аз само да вметна, че сме отпечатали 35 

бюлетини, 2 резервни. Да знаете, ако някой нещо сбърка. Те ще са под 

зоркия поглед на Председателя. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Така ли? Председателят да ги държи под охрана. Добре. Господа и 

колеги Общински съветници, часът е 13:31 минута, до 14:01 минута срок 

за гласуване, средно по 55 секунди на човек. 

 

   / ГЛАСУВАНЕ / 

 
Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Уважаеми колеги, заповядайте в залата. Моля заемете местата си. 

Комисията по избора е готова. Давам думата на Председателя господин 

Антон Монев, да прочете протокола и да чуем резултата. Заповядайте, 
господин Монев. 

 
Г-н Антон Монев – Председател на избирателна комисия за избор на 

председател на ОбС 

Протокол на избирателна комисия за избиране на председател на 
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Общински съвет - Разград на основание чл.23, ал.3, изр. 2 и чл.24, ал.1 от 
Закона за местното самоуправление и местната администрация, проведе 
избор за председател на Общински съвет Разград. 

Пликовете, които намерихме в кутията бяха 25, бюлетините в 

пликове също бяха 25, т.е. нямаше ненамерени бюлетини без пликове. 
Брой подписи в избирателния списък бяха 25, неизползваните пликове, 
които останаха бяха 10 бройки, също 10 бройки бяха и неизползваните 
бюлетини. Брой пликове намерени в избирателната кутия 25, брой 

бюлетини и пликове 25, общ брой на действителните бюлетини – гласове 
за председател на Общински съвет-Разград бяха 23, общ брой на 
недействителните бюлетини бяха 2, като двете бюлетини бяха празни 

изцяло. Разпределение на действителните гласове по кандидати – господин 

Левент Али Апти получи 6 гласа, господин Стоян Димитров Ненчев – 

получи 17 гласа. Протокола беше оформен и подписан от нас и съответно 

изборната комисия излезе с решение, че избира господин Стоян Димитров 

Ненчев за председател на Общински съвет Разград.  

Уважаеми колеги, 

Прочитам Ви Протокола на избирателна комисия за избиране на 
председател на Общински съвет Разград Мандат 2019 – 2023 година. 

 

Днес, 11 ноември 2019 г., ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ в състав: 

 

Председател: Антон Руменов Монев 

          Членове: 1. Елка Александрова Неделчева 
                2. Али Бахриев Кязимов 

                3. Мариан Пламенов Иванов 

                4. Ахмед Басриев Ахмедов 

                5. Иво Борисов Димитров  

 

Като взе предвид, че избраните общински съветници, с Решение 
№141-МИ / 28.10.2019 г. на ОИК - Разград Мандат 2019 – 2023 г. са 33 

/тридесет и трима/. Положилите клетва на 11.11.2019 г. общински 

съветници са 33 /тридесет и трима/. 
 

на основание чл. 23, ал.3, изречение второ и чл. 24, ал.1 от Закона за 
местното самоуправление и местната администрация, проведе избор 

за председател на Общински съвет Разград мандат 2019 - 2023 г.   
 

Изборът започна на 11 ноември 2019 г. и завърши на същия ден, 

когато председателят на избирателната комисия обяви гласуването за 
приключило и се пристъпи към отчитане на резултатите. 
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При отваряне на избирателната кутия и при отчитане на резултатите 
присъстваха всички 5 члена на избирателната комисия 

 

 

ИЗБИРАТЕЛНАТА КОМИСИЯ УСТАНОВИ: 

 

1. Получени бюлетини  

                           двадесет и пет                                       25 

                               (с думи)                                        (с цифри) 

 

2. Получени празни пликове 
  двадесет и пет                                        25 

                             (с думи)                                          (с цифри) 

 

3. Брой подписи на избирателен списък 

  двадесет и пет                                        25 

                             (с думи)                                          (с цифри) 

 

4. Неизползвани пликове 
         десет                                                  10 

                              (с думи)                                         (с цифри) 

 

5. Неизползвани бюлетини  

          десет                                                 10 

                               (с думи)                                        (с цифри) 

 

6. Брой, пликове намерени в избирателната кутия 
     двадесет и пет                                      25 

                               (с думи)                                         (с цифри) 

 

7. Брой бюлетини, намерени в пликовете 
      двадесети пет                                      25 

                               (с думи)                                         (с цифри) 

 

8. Общ брой на действителните бюлетини /гласове/ за 
председател на Общински съвет Разград 

      двадесет и три                                       23 

                                (с думи)                                         (с цифри) 

 

9. Общ брой на недействителните бюлетини /гласове/ за 
председател на Общински съвет Разград 

                      две                                               2 

                                       (с думи)                                    (с цифри) 
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РАЗПРЕДЕЛЕНИЕ НА ДЕЙСТВИТЕЛНИТЕ ГЛАСОВЕ ПО 

КАНДИДАТИ: 

 

ИМЕ НА КАНДИДАТА                       БРОЙ НА ПОЛУЧЕНИТЕ 

                                                                               ГЛАСОВЕ 

 

                                                                      с думи                с цифри 

 

1. Левент Али Апти                                    шест                          6 

2. Стоян Димитров Ненчев                        седемнадесет          17  

 

 

Комисията счита, че е проведен редовен избор и обявява за 
избран за Председател на Общински съвет Разград 

 

                            Стоян Димитров Ненчев 

 

Следват подписи на членовете на избирателната комисия: 

 

Председател: Антон Руменов Монев /подписал/ 

Членове: 
                         1. Елка Александрова Неделчева 

                2. Али Бахриев Кязимов 

                3. Мариан Пламенов Иванов 

                4. Ахмед Басриев Ахмедов 

                5. Иво Борисов Димитров  

 

На основание резултатите от избор, проведен по реда на чл. 24, ал.1 

от ЗМСМА, установени в протокол на избирателна комисия за избиране на 
председател на Общински съвет Разград от 11 ноември 2019 г., както и на 
основание чл. 21. ал.1, т.3, чл. 23, ал. 3, изречение второ и чл. 27, ал. 4 от 
ЗМСМА, Общински съвет Разград, със 17 гласа „ЗА”, 

 

РЕШИ: 

 

Избира за председател на Общински съвет Разград за мандат 2019 – 

2023 година господин СТОЯН ДИМИТРОВ НЕНЧЕВ 

 

 

/бурни ръкопляскания в залата/ 
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РЕШЕНИЕ 

№1 

 

На основание резултатите от избор, проведен по реда на чл. 24, 

ал.1 от ЗМСМА, установени в протокол на избирателна комисия за 

избиране на председател на Общински съвет Разград от 11 ноември 

2019 г., както и на основание чл. 21. ал.1, т.3, чл. 23, ал. 3, изречение 

второ и чл. 27, ал. 4 от ЗМСМА, Общински съвет Разград, със 17 гласа 

„ЗА”, 

 

РЕШИ: 

 

Избира за председател на Общински съвет Разград за мандат 

2019 – 2023 година господин СТОЯН ДИМИТРОВ НЕНЧЕВ. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – Председателстващ сесията на ОбС 

Благодаря. Колеги, моята работа върви към приключване тук, с 
облекчение искам да го кажа. След това, което ни съобщи господин Монев, 

аз обявявам новия председател на новия Общински съвет – господин Стоян 

Димитров Ненчев. Господин Ненчев, заповядайте да си заемете мястото. 

Аз от името на всички Ви желая мъдрост, търпение и здраве за 
отговорностите, които Ви предстоят! 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, благодаря Ви за доверието, което беше гласувано 

за моята кандидатура от болшинството общински съветници. С една част 
от общинските съветници ние имаме продължителен стаж в работата на 
Общинския съвет и затова, аз ще кажа само няколко думи, които са към 

новите и младите общински съветници. На тях отправям голямото 

пожелание да започнат своята работа с желание и упоритост. Това 
означава да проучат добре Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, Правилника който сме приели през 2015-2019 г. и новия, 

който ще приемем в кратки срокове, да бъдат упорити в решаването на 
нелеките въпроси от най-разнообразен характер. Местното 

самоуправление можем да го оприличим образно, като един жив 

организъм, който има два крака. Това са администрацията на общината и 

Общинския съвет. И ако има синхрон, добро взаимодействие, то тогава и 

местното самоуправление и Община Разград ще могат да имат успешно 

движение напред. Председателя не е нищо повече от един от общинските 
съветници, комуто е гласувано доверието и отговорността за няколко неща 
– да ръководи и организира работата на Общинския съвет и неговите 
комисии, да подпомага общинските съветници в изпълнение на техните 
функции, да осигурява добро взаимодействие и координация с общинската 
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администрация и да представлява Общинския съвет пред третите лица и 

въобще по всички въпроси. Това разбира се е най-синтезирания вид. Имам 

вече не малък опит в работата на Общинския съвет и професията и 

квалификацията ми като юрист ще ме улеснят в тази работа. И искам да Ви 

уверя, че това, което зависи от мен за да може да работи пълноценно и 

резултатно Общинския съвет ще го имате от моя страна. Благодаря Ви още 
веднъж за доверието.  

 

/Бурни ръкопляскания в залата/.  

 

ТОЧКА ВТОРА 
ТЕКУЩИ 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

А сега продължаваме с другите задачи, които имаме за днешната 
сесия. Както споменахме следващата неотложна задача е приемането на 
Правилник. А това е една сложна процедура, която ще изисква доста време 
и затова, като приключихме работа по точка първа, а именно избора на 
председател, преминаваме към разглеждане на точка втора – избор на 
комисия за изготвяне на проект за Правилник и да може тази комисия да 
работи.  

Първото, което трябва да решим е колко да бъдат членовете на тази 

комисия. И сега имате възможност да направите вашите предложения за 
числения брой. Имате ли възможност? Заповядайте, госпожо Димитрова.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви. Моето предложение е, тъй като задачата е отговорна – 

комисията да се състои от 7 члена.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Направено е предложение за 7 члена. Други предложения има ли? 

Тогава аз ще помоля госпожа Димитрова, ако може и да улесни 

общинските съветници, ако се спрем и на варианта предложение от 
отделните листи общински съветници, които ще бъдат групи как виждате в 

този аспект състава на комисията без да коментираме конкретни имена.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин Димитров. Има  резон в това всички 

представени партии и коалиции да участват в тази комисия със свой 

представител. Но тъй като считам, че е редно нечетно число да бъде 
числения състав на комисията, предлагам най-голямата представена 
политическа сила, именно ПП „ГЕРБ“ да има двама представители. 

Благодаря.  
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Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения? Господин Добрин Добрев, заповядайте.  
 

Г-н Добрин Добрев – ПП „БСП“ 

Уважаеми господин председател, отчасти подкрепяме 
предложението на госпожа Димитрова, като искам да направя следното 

алтернативно предложение. Хубаво е числото да е нечетно, хубаво е всяка 
група да има по един представител, но мисля, че е редно седмия 
представител да бъде председателя на Общинския съвет, който ще 
координира дейността на комисията. Винаги е било така преди, поне това, 
което съм наблюдавал отстрани, защото все пак съм нов съветник.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Общинският съветник, Калоян Монев. Заповядайте, 
колега Монев. 

 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Първо, искам да уточним, че тази комисия – тя не взема решения, 

които да са еднократни, фатални за бъдещето на Правилника. Всъщност 
комисията е изцяло експертна, тя създава проект за Правилник, който се 
гласува член по член от Общинския съвет. Така че, дали ще са шест или 

седем или осем, няма никакво значение, защото трябва да се представи 

само и единствено проект за Правилник. Това, че има членове на 
комисията, които евентуално не биха били съгласни с определени 

разпоредби на проекта, те могат да го изявят това и в последствие в залата 
на Общинския съвет. Така че, моето предложение за да избегнем тези 

дебати – предлагам да бъде шест членна комисия по един представител от 
всяка от политическите партии. Завърших.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, колеги други предложения имате ли по числения състав, без 
персонализация? Не виждам. Или да направим рекапитулация на 
предложението – госпожа Радиана Димитрова предлага да бъдат седем 

члена, господин Добрин Добрев, казва да бъдат седем, но от тях единия да 
бъде председателя и по един член от листата на общински съветници, 

които сега са представени в общинския парламент, а господин Калоян 

Монев предлага най-опростеното предложение – шест души, по един от 
всяка листа на Общинския съвет. И ако няма други предложения, обявявам 

процедурата по предложенията за приключена – досежно броя. 

Преминаваме към гласуване за да определим числения състав на 
комисията за подготовка на проект за Правилник за работа на Общинския 
съвет. По реда на постъпването ще подложа на гласуване отделните 
предложения и моля и господин Мариан Иванов, да бъде готов да ми 
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помогне, защото ще продължим да гласуваме с вдигане на ръка. Има ли 

нужда да броим кворума? Добре, пристъпваме към гласуване на 
предложението, което е внесено от общинския съветник Радиана 
Димитрова, числения състав на комисията за подготовка на Правилника да 
бъде от седем души. Моля да гласувате, който е „ЗА“. „ЗА“, моля да 
вдигнат ръцете – Мариан Иванов колегата моля да брои.  

 

С 8 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 12, 

предложението не се приема. 

 

Преминаваме към произнасяне по предложението направено от 
колегата Добрин Добрев, който също каза да бъдат седем, но единия да 
бъде председателя.  

Колега Добрев, понеже ме касае персонално аз ще изразя становище. 
Считам, че по разумно е предложението направеното от колегата Монев – 

по един, и затова лично като председател оттеглям моята кандидатура да 
бъда член. В това отношение, Вие ще коригирате ли Вашето предложение?  

 

Г-н Добрин Добрев – ПП „БСП“ 

В този ред на мисли го оттеглям, да.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Оттегляте Вашето предложение за седем души от, които единия да 
бъде председателя. И така сега ще трябва да се произнесем с гласуване по 

предложението направено от общинския съветник Калоян Монев – 

членовете да бъдат шест и доколкото разбрах по един от всяка листа 
Общински съвет, който е „ЗА“, моля да гласува.  

 

С 19 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- 8, 

предложението се приема. 

 

И сега трябва да го персонализираме, и моля за активност отделните 
листи общински съветници, ако имат готовност да направят своите 
предложения. Заповядайте, колега Обрешков.  

 

Г-н Огнян Обрешков – Демократична България – Обединение 
От името на „Демократична България“, предлагаме господин Иво 

Димитров.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Така, направено е първото предложение за колегата Иво Димитров. 

Други предложения? Заповядайте, госпожо Димитрова.  
Г-жа Радиана Димитрова– ПП „ГЕРБ“ 
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Благодаря Ви. ПП „ГЕРБ“, предлагаме госпожа Галина Георгиева.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други предложения? Таня Тодорова.  
 

Г-жа Таня Тодорова – ПП „БСП“ 

Коалиция за България, предлага Стоян Димитров Ненчев.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

И от „БСП“ имат предложение, останаха трима. Заповядайте, 
госпожо Дечева.  

 

Г-жа Свилена Дечева – Земеделски народен съюз 
Земеделски народен съюз, предлага господин Ахмед Ахмедов.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Господин Ахмед Ахмедов – четвъртия. Заповядайте, колегата Антон 

Монев ще направи предложение.  
 

Г-н Антон Монев – „Кауза Разград“ 

„Кауза Разград“ и „ВМРО“, предлагат Калоян Монев.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колегата-Калоян Монев. Колеги, доктор Апти?  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Въздържаме се от предложение.  
 

Г-н Стоян Ненчев– Председател на ОбС 

Да. Колеги, сега ако беше тука господин Пейчо Георгиев щеше да 
каже математика и право са сложни понятия, но аз ще се опитам да улесня 

работата на Общинския съвет. При постъпили – едно, две, три, четири 

предложения Общинския съвет има правната възможност да прегласува 
числения състав, ако няма други.  

 

/Шум в залата./  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Възможно е. Възможно е. Другата възможност е персоналния състав, 

въпреки определения шест членен състав, да останат 5.  

 

 

Г-н Иво Димитров – Демократична България – Обединение 
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Господин Ненчев, има още една възможност, аз предлагам доктор 

Апти.  

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Отвод, господин Ненчев.  

 

Г-н Стоян Ненчев– Председател на ОбС 

Отпада. Има ли други предложения? Заповядайте, госпожо 

Димитрова.  
 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Предлагам госпожа Надежда Радославова.  
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По процедура, господин Ненчев. 

 

Г-н Стоян Ненчев– Председател на ОбС 

Заповядайте, доктор Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

По процедура, тъй като бяхме взели решение от всяка група да е, то 

тогава излиза противоречие с това, което сме решили.  

 

Г-н Иво Димитров – Демократична България – Обединение 
Все още няма групи в Общинския съвет. 
 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС“ 

Аз предлагам, процедурно да започнем отначало.  

 

Г-н Иво Димитров – Демократична България – Обединение 
Няма групи в Общинския съвет, а пък и тя си е точно на място в 

групата на „ДПС“, като си я приемете.  
 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Колега Димитров, не съм Ви дал думата и моля да спазваме 
правилата. Така, във връзка и с казаното от доктор Апти – аз ви давам 

възможност да развием кратка, но съдържателна дискусия, стегнато. 

Колегата Елка Неделчева.  
 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Уважаеми колеги, взехме решение комисията да е от шест члена, да 
има представител от всяка една политическа партия или коалиция, дадохме 
възможност по този начин всяка една от представените партии и коалиции 
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в Общинския съвет да направи своето предложение. Дадохме възможност. 
Тази възможност не я използват колегите от „ДПС“, което според мен не е 
никаква пречка предложените пет члена на комисията от останалите 
политически партии да сформират комисията и комисията да работи 

ефективно.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Други мнения и съображения, има ли желаещи да изразят? Моля за 
тишина в залата и ако някой желае да вземе отношение да ми даде знак. Не 
виждам.  

Колеги, като председател ще се опитам така да улесня работата на 
Общинския съвет. Сега имаме възможност да се произнесем поотделно за 
всеки кандидат, но съществува и възможността - каквато беше направено 

предложението от колегата Монев. Имаме пет предложения от пет 
различни листи общински съветници и да ги гласуваме анблок, и разбира 
се да се произнесем по предложението и госпожа Радославова да бъде 
член. Какво е вашето мнение по този въпрос? Желае ли някой да изрази 

становище? Колегата Калоян Монев по напред, след това Вие.  
 

Г-н Калоян Монев – „Кауза Разград“ 

Аз си мисля господин председател, че не може да гласуваме 
предложението за госпожа Радославова, въпреки моите уважения към нея, 

но идеята на моето предложение беше, че всяка една партия или коалиция 
издига кандидат за тази комисия, няма как под една и съща партия да има 
двама члена вътре.  То по тази логика може да предложим наистина пак 

доктор Апти нищо, че той не иска, пак да го предложим. Така че, не е 
състоятелно. Затова волята на Общинския съвет изразена чрез гласуването 

беше всяка една партия и коалиция – издига свой кандидат – един.  

 

Г-н Стоян Ненчев– Председател на ОбС 

Листата е от пет души от различни сили. Колегата Иво Димитров, 

заповядайте.  
 

Г-н Иво Димитров – Демократична България – Обединение 
Аз отчасти ще се съглася, защото даваме право, но не и задължение 

на избраните от дадена листа. И въпреки, че е редно от коалиции, защото 

са с повече партии представени да бъде направено предложение за шести 

член, аз смятам, че със своя голям професионализъм и натрупан опит и 

своята диалогичност  госпожа Надежда Радославова ще бъде пълноценен и 

много ефективен член на тази комисия по изработване на правилника. Още 
повече, че тя има и опит с подправки, опити за подправки всъщност – 

простете на правилници, които падат в съда, така че тя пълноценно ще 
използва това за да бъде необорваем в съда правилник. Ето защо аз смятам, 
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че тя заслужава и дори не знам защо не беше първото предложение на 
„ГЕРБ“. Аз ще подкрепя това предложение. Благодаря Ви.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви и аз. Има ли някой друг желаещ да изрази становище? 

Ако няма, сега ще трябва да решим как да проведем гласуването по 

направените предложения. И още веднъж припомням, беше гласувано 

предложението на колегата Калоян Монев, което определя, че в комисията 
ще има шест члена по един от всяка кандидатска листа от общински 

съветници представени в Общинския съвет. И Общинския съвет сега има 
възможност да гласува по следните начини – ако прецени да гласува 
анблок във връзка с това предложение, което беше направено тези 

общински съветници от отделните кандидатски листи, които са формирани 

и след това аз ще държа да се произнесем по предложението, което беше 
направено за втори член от групата на колегите от „ГЕРБ“. Заповядайте, 
госпожо Димитрова.  

 

Г-жа Радиана Димитрова – ПП „ГЕРБ“ 

Благодаря Ви, господин председател. Виждам, че дебата тук много се 
разводни, с оглед да няма проблеми в Общинския съвет – оттеглям 

предложението си за госпожа Надежда Радославова. Въпреки че, както 

всички съветници знаете нееднозначността на групите е твърде очевадна, 
пардон на представителите, нямаме още групи, така че равнопоставеността 
в тази комисия не е налице. Имаме представители на листи, които са с 
трима члена, имаме представители с шест, осем и т.н. В тази посока беше и 

моето предложение. Но с оглед работата да върви в Общинския съвет 
безпроблемно, го оттеглям. 

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Благодаря Ви, госпожо Димитрова. Аз тук искам да дам и една 
възможност за проява на този конструктивизъм, който в момента си личи. 

Колеги, няма никаква пречка когато тази комисия заседава всеки 

общински съветник, който има някакви предложения и желае да изкаже 
някакво мнение да присъства. Той може би няма да има възможност само 

да гласува отделните предложения на комисията, но тя е помощна. А това 
какъв ще бъде Правилника ще реши Общинския съвет. Така че и с оглед 

това, което каза колегата Радиана Димитрова ние се ориентираме тогава 
към пет членен състав на комисията с представители на отделните листи, 

така както бяха обявени. Приключвам процедурата по обсъждане на 
персоналния състав на комисията и правя предложение персоналния 
състав, а именно – Иво Димитров, Галина Георгиева, Стоян Димитров, 

Ахмед Ахмедов и Калоян Монев, да бъдат гласувани общо – анблок. Има 
ли някой, който да възрази срещу това предложение? Не виждам. Затова 
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подлагам на гласуване предложението – комисията по подготовка на 
Правилника за работа на Общинския съвет в изброения състав, да бъде 
гласувана. И, който е „ЗА“, моля да гласува. 26 – „ЗА“. „Против“, да видим 

има ли. Не виждаме. Нали така, колега? „Въздържали се“? Също не 
виждам.  

 

С 26 гласа“ЗА“, „против“- няма, „въздържали се“- няма, 

предложението се приема персоналния състав на комисията. 

 

Сега има и възможност да коментираме за председател, но има и 

възможност комисията да си работи като колективен орган. Желае ли 

някой да внесе предложение, да определим и председател? Заповядайте.  
 

Г-жа Елка Неделчева – ПП „БСП“ 

Аз предлагам на първото си заседание самата комисия да излъчи 

председател.  

 

Г-н Стоян Ненчев – Председател на ОбС 

Да. Ами това не е необходимо тогава да се гласува, комисията сама 
ще си реши. Или държите да прегласуваме и Вашето предложение, което 

да гласи, че на първото заседание комисията…Тя може да избере 
ръководители на ротационен принцип, ако проведе повече от едно 

заседание и т.н.  

Колеги, обявявам за приключен въпроса с определянето на комисия 
за подготовка на Правилника за работа на Общинския съвет.  

В тази точка – текущи, има ли някой друг да направи предложение за 
обсъждане на друг въпрос? Ако няма, преди да закрия първата сесия на 
Общинския съвет, аз отправям към Вас една молба. Като излезем тук пред 

залата да застанем за една снимка. Тя е необходима и за историята на 
местното самоуправление и на Общинския съвет и Мандата 2019-2023 

година. Фотографите ни очакват.  
Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието на 

Общинския съвет. Благодаря!  

 

 

 

 

                                          ПРЕДСЕДАТЕЛ:   

                                                                            /Стоян Ненчев/ 

 

 


